
CITÉ DE DORVAL 
 
 

 
AVIS PUBLIC  

 
SÉANCE EXTRAORDINAIRE 

 
ADOPTION DU BUDGET 2025 ET  

DU PROGRAMME TRIENNAL D’IMMOBILISATIONS  
POUR 2025-2026-2027 

 
Avis public est par les présentes donné qu’une séance extraordinaire du conseil 
municipal sera tenue le lundi 2 décembre 2024, à 18 h 30, dans la chapelle de la 
résidence « Quatre Vents » située au 12, avenue Dahlia, afin d’adopter le budget de 
l’exercice financier 2025 et le programme triennal d’immobilisations pour 2024, 2025 et 
2026 de la Cité de Dorval. 
 
Lors de cette séance extraordinaire, les délibérations du conseil et la période de 
questions porteront exclusivement sur ces sujets.  
 
DONNÉ A DORVAL, ce 21 novembre 2024. 
 
(Signé) Nathalie Hadida 
Greffière 
 
 
 
 
CITY OF DORVAL 

 
PUBLIC NOTICE 

 
SPECIAL SITTING 

 
ADOPTION OF THE 2025 BUDGET AND OF  

THE THREE-YEAR CAPITAL EXPENDITURE PROGRAM  
FOR 2025, 2026 AND 2027 

 
Public notice is hereby given that a special sitting of the Council will be held on Monday, 
December 2, 2024, at 6:30 p.m., in the chapel of the ‘‘Quatre Vents’’ residence located at 
12, avenue Dahlia, to adopt the 2025 fiscal year’s budget and the  
three-year capital expenditure program for 2025, 2026 and 2027 of the City of Dorval. 
 
At this special meeting, the Council’s deliberations and the question period will pertain 
exclusively to these matters.  

GIVEN AT DORVAL, this November 21, 2024. 
 
(Signed) Nathalie Hadida 
City Clerk 
 


